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JUDETUL ARGES 

CONSILIUL LOCAL CORBENI 

 

PROCES VERBAL 

 

 

              Incheiat astazi 31.07.2020, in sedinta extraordinara a Consiliului Local Corbeni,  convocata de 

indata, prin dispozitia nr. 178/30.07.2020,  emisa de Primarul comunei Corbeni .Sedinta se desfasoara legal 

in prezenta unui numar de 13 consilieri, din totalul de 15 consilieri in functie ( lipsesc domnii consilieri 

Arman Ion si Sopa Vasile). 

              La sedinta participa domnul Mateescu Virgil Remo - Primarul comunei Corbeni, doamna Vacaru 

Ioana - secretar general, doamna Sovarel Luminita - inspector in cadrul Biroului Buget Finante si d-ra Giulea 

Mariana – consilier juridic in cadrul aparatului de specialitate al primarului . 

             Domnul Turbureanu Ion propune presedinte de sedinta pe luna iulie  2020, pe domnul Iosif Aurel . 

Se supune la vot propunerea si se aproba cu unanimitate de voturi.  

             Domnul Iosif Aurel, presedinte de sedinta ales pentru luna iulie 2020, prezinta ordinea de zi dupa 

cum urmeaza: 

1. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta pe luna iulie 2020,  proiect initiat de 

domnul Primar Mateescu Virgil Remo. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli al comunei 

Corbeni pe trimestrul III al anului 2020, proiect initiat de domnul Primar Mateescu Virgil Remo. 

            Se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi. Se supune la vot procesul verbal 

al sedintei ordinare din data de 30.06.2020 si se aproba cu unanimitate de voturi. 

Se prezinta proiectul de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli 

al comunei Corbeni pe trimestrul III al anului 2020. Doamna Sovarel Luminita prezinta proiectul de hotarare 

intocmit in acest sens privind rectificarea Bugetului Local de Venituri si Cheltuieli al comunei Corbeni pe 

trimestrul III al  anului 2020, cu suma de 80,92 mii lei, suma alocata de catre Ministerul Lucrarilor Publice, 

Dezvoltarii și Administrației, reprezentand finanțare în cadrul Programului Național de Dezvoltare Locală-  

PNDL, acordată în baza contractului de finanțare nr. 2707/29.03.2018, pentru obiectivul de investitii 

,,Extindere retea de canalizare menajera si modernizare drumuri de interes local in satele Poienari si 

Bucsenesti, comuna Corbeni, judetul Arges”.Totodata, avand in vedere, publicarea in Monitorul Oficial a 

HG 554/2020, prin care UATC Corbeni i-a fost repartizata din Fondul de rezerva la dispozitia Guvernului 

suma de 2.829,00 mii lei pentru achitarea unor cheltuieli urgente in vederea inlaturarii efectelor calamitatilor 

naturale produse in luna iulie anul 2020, se propune spre aprobare, rectificarea Bugetului Local de Venituri 

si Cheltuieli al comunei Corbeni pe trimestrul III al  anului 2020 cu suma de 2.829,00 mii lei, pentru 

urmatoarele lucrari: Refacere 2,5 km drumuri locale afectate (2 drumuri locale), sat Oestii Pamanteni;   

Refacere 0,1 km drumuri locale afectate (DC295), sat Oestii Pamanteni; Refacere drum forestier afectat pe o 

lungime de 0,05 km,  sat Oestii Pamanteni; Refacere eroziune mal limitrof captare alimentare cu apa si 

gabion sustinere conducta,  sat   Oestii Pamanteni; Refacere unui  podet afectat, sat Rotunda; Refacere 

drumuri locale afecate ( DC 254) 0,5 km, sat Rotunda; Refacere drumuri locale afectate ( DC 302) 0,3 km, 

sat Poienari; Refacere drumuri locale afectate ( DC 262) 1,5 km, sat Turburea. 

Domnul Iosif Aurel intreaba daca se asflateaza si se fac santuri betonate. Domnul Primar precizeaza 

ca lucrarile se vor executa pentru a fi aduse la forma initiala obiectivele afectate .Domnul Margarita Marian 

afirma ca, pe drumul ce duce spre Valea Oeasca, in afara de surparea drumului forestier mai sunt anumite 

zone unde drumul  a fost afectat de ploile care au cazut si intreaba daca sunt  prevazute lucrari  de reabilitare 

in aceste situatii.Domnul Primar arata ca acelea sunt mai vechi si nu sunt prevazute in deviz fiind prinse doar 

trei puncte.Domnul Margarita Marian intreaba daca se vor face aceste lucrari. Domnul Primar considera ca 

trebuiesc facute, se va incepe cu proiectarea si ulterior se vor achizitiona lucrari de reparatii prin  

SEAP.Domnul Iosif Aurel intreaba care este valoare investitiei iar domnul primar afirma ca este cca 11 

miliarde conform devizului efectuat.Domnul Iosif Aurel intreaba daca s-a facut initial un studiul de 

fezabilitate si cat este garantia la acel drum.Domnul primar precizeaza ca a fost facut,  insa drumul  s-a 

distrus ca urmare a calamitatilor produse iar cu pivire la garantia drumulu va informa Consiliul .Domnul 

Nedelea Petre considera ca drumul este inca in garantie, deoarece are cunostinta ca s-au facut adrese catre 
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Gecor sa vina sa repare drumul.Domnul Iosif Aurel intreaba daca au venit reprezentantii acestei firme iar 

domnul Primar precizeaza ca au venit sa verifice situatia si asteptam sa primim raspuns la adresa facuta. 

Domnul viceprimar  Nedelea Petre considera ca in situatia in care  nu isi indeplinesc reprezentantii firmei 

atributiile, primaria poate sa faca lucrarile iar ulterior va actiona firma in judecata si poate sa solicite 

decontarea lucrarilor facute.  

Domnul Primar informeaza Consiliul local ca se vor face gabioane si drenuri la captarea de apa din 

Oesti. Domnul Margarita Marian afirma ca sunt plantate salcii dupa podul de la  bazinului de apa, iar 

domnul primar informeaza ca aceea este o proprietate privata.Domnul Primar precizeaza faptul ca in satul 

Rotunda tuburile au fost luate de viitura iar solutia proiectantului a fost executarea unui pod.Afirma ca se vor 

refacere drumuri locale afecate ( DC 254) 0,5 km, fiind in Oesti, punctul Cimitirul Rusilor, drumuri locale 

afectate ( DC 302) 0,3 km, sat Poienari este drumul ce duce din satul Poineari , de la Mihai Dinu pana la 

bazinul de apa, precum si  refacere drumuri locale afectate ( DC 262) 1,5 km, in satul Turburea, in anumite 

zone precum si  de la Andrei Elena in sus.Domnul Iosif Aurel considera ca era necesar sa fie facute santuri 

betonate si intreaba cat costa reabilitarea drumului din satul Turburea. Domnul Primar informeaza Consiliul 

local ca trebuiesc refacute si aduse  la forma initiala, iar la Turburea costa cca 210 mii lei ( doua miliarde). 

Domnul Margarita Marian intreaba daca se va face drumul cu raspundere fara sa se distruga la prima ploaie 

mai abundenta, deoarece sunt sume foarte mari si interesul este sa se faca reabilitarea lor cat mai 

bine.Domnul Primar afirma ca pentru inceput, in zonele greu accesibile, se pune piatra, iar ulterior piatra 

sparta pentru nivelarea drumului.Domnul Nedelea Petre afirma ca este necesar sa fie facute toate lucrarile  

durabile. Domnul Primar afirma ca se lucreaza la defrisarea vegetatiei uscate de pe drumuri pentru uscarea 

lor.Avand in vedere ca nu mai sunt si alte discutii se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiata si 

se aproba cu unanimitate de voturi. 

 Domnul Motoi Cristian considera necesar amplasarea unui semn de circulatie unde este surpat 

drumul.Domnul Primar afirma ca va rezolva solicitarea facuta. Domnul Turbureanu Ion intreaba ce se va 

intampla cu denumirile strazilor din comuna, daca vor fi realizate.Domnul Primar afirma ca nu s-a finalizat 

lucrarea , deoarce eeste mult de lucru.  

            Se prezinta adresa de la Institutia Prefectului judetul Arges cu privire la  sesizarea facuta de 

Cabinetul de Avocat Banica Tanta in numele clientului sau Munteanu Mircea Ionel prin care solicita nu 

inchirierea unui bun aflat in domeniul public al UAT ci amenajarea, prin consolidare, a unui teren situat in 

satul Rotunda in vederea realizarii unor locuri de parcare. Domnul Primar afirma ca s-a deplastat in acest 

sens la fata locului si comisia de specialitate nr. 1 din cadrul Consiliului Local Corbeni. Domnul Michai 

Nicolae afirma ca a discutat cu acesta cand s-a deplasat comisia la fata locului, si i-a propus sa rezolve 

situatia cu vecinii amiabil,  pentru a nu mai exista neintelegeri. Domnul Iosif Aurel considera ca este necesar 

sa se gaseasca solutii eficiente pentru rezolvarea acestei probleme si pot   fi chemati la o discutie. In urma 

discutiilor, s-a ajuns la concluzia ca nu este oportuna amenajarea prin consolidare, a  acelei suprafete de 

teren la care face referire domnul Munteanu Mircea Ionel, deoarece este necesara pentru zona de intoarcere a 

autovehiculelor, avand in vedere faptul ca, drumul de acces catre proprietati se infunda.  

             Domnul Lazar Gabriel solicita schimarea si inlocuirea becurilor arse care sunt pe Valea Oeasca 

deoarece de cca 2 luni nu au mai fost  schimbate . Domnul Primar precizeaza ca le va schimba firma in cel 

mai scurt timp.  

Ordinea de zi fiind epuizata  sedinta se incheie,  drept pentru care am incheiat prezentul proces 

verbal. 

 

 

                    PREȘEDINTE DE SEDINȚĂ,                  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI CORBENI, 

                            IOSIF AUREL                                                  VĂCARU IOANA 

 

 

 

 

 

 

 
Redactat, 

Consilier juridic, Mariana Giulea                                                      


